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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 
Styrelsemöte för Kolmårdens Tennisklubb 825001-7368 den 16 december 2021, Kolmården. 

 

NÄRVARANDE 
Olle Classon, Elin Sjölander, Jimmy Steen, Niklas Strand, Ulrika Strand, Tobias Hellsing 

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 VAL AV SEKRETERARE 
Mötet beslutade att välja Elin Sjölander att föra protokoll under mötet. 

§ 3 VAL AV JUSTERINGSPERSON 
Mötet beslutade att välja Tobias Hellsing att justera protokollet. 

§ 4 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 5 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Elin föredrog föregående protokoll. 

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll från 12 oktober och lägga det till handlingarna. 

§ 6 EKONOMI 
Ekonomin är i balans, ser ut som om vi gör ett plus i år. 29.300 kr 

Budget inför 2022 diskuterades och vi enades om ett förslag. 
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§ 7 STATUSRAPPORT 

Bangrupp 

Vattengrupp 

Renovering 

 Taket i hallen 

 Bod. Köpa eller köpa färdig? 

 

Skyttepaviljong 

 Jimmy har varit i kontakt med skytteföreningen. De är intresserade av ett samarbete. 

Skytteföreningen har möte 15/12 för att diskutera detta. De har inte återkopplat till Jimmy ännu. 

Status för tillfället är att de är intresserade och att de letar efter fonder och sponsring på eget håll. 

 Jimmy bokar ett möte med Skytteklubben. Bl a kommer vi att diskutera arrende, parkering mm. 

Finns många frågetecken som måste rätas ut. 

 

§ 8 SPONSRING 
Vi tar upp frågan om olika avtal på nästa styrelsemöte. 

§ 9 ÖVRIGA FRÅGOR 
 Ska vi gå med i Tennisförbundet?  

Vi avvaktar och tar upp frågan på möte längre fram. 

 Styrelsen går ut och äter en bit mat. När? 

§ 10 NÄSTA STYRELSEMÖTE OCH MÖTETS AVSLUTANDE  

Nästa styrelsemöte är den 18 Januari kl 19.00 i klubbhuset. 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 


